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PROTOKÓŁ NR XL/2013 

Z SESJI RADY DZIELNICY X 

SWOSZOWICE  

10 grudnia 2013 rok 
(siedziba Rady Dzielnicy X ul. Inicjatywy Lokalnej 5) 

godz. 17:15 – 19:20 

 
Ad. 1 Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

Pan Przewodniczący Maciej Nazimek o godzinie 17:15 stwierdził quorum i otworzył obrady 

XL sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice słowami: „Otwieram XL sesję Rady Dzielnicy X 

Swoszowice”. Na sali obrad obecnych było 19 członków Rady.  

Spóźniła się 1 osoba. 

Nieobecna: Pani Marta Suter. 

Goście: mieszkańcy Dzielnicy X. 

 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad XL sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący, aby spełnić tryb regulaminowy poddał pod głosowanie wnioski do Rady 

o odstąpienie od terminu 10 dni na przedłożenie Przewodniczącemu poniższych projektów 

uchwał. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska. 

Druk nr 2/404/2013 

w sprawie rozszerzenia listy ulic do budowy i dobudowy oświetlenia na 2014 rok 

przyjętej w ramach zadań powierzonych w zakresie budowy i przebudowy ulic gminnych 

wraz z oświetleniem. 

 

Głosowanie: 19-głosów za (jednogłośnie).  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska. 

Druk nr 3/405/2013 

w sprawie korekty listy rankingowej na 2014 rok zadań powierzonych w zakresie 

„tworzenia, modernizacji i utrzymania ogródków jordanowskich” oraz „zieleńców  

i skwerów wraz z małą architekturą”. 

 

Głosowanie: 19-głosów za (jednogłośnie).   
Wniosek został przyjęty. 

 

Po zakończonym głosowaniu ww. wniosków Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie 

porządek obrad. 

 

Głosowanie: 19-głosów za (jednogłośnie).  
Porządek obrad został przyjęty w następującym kształcie: 
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Porządek obrad 

XL sesji   

Rady Dzielnicy X Swoszowice 

10.12.2013 r. 

 

1. Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

2. Przyjęcie porządku obrad XL sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

4. Projekty uchwał Rady. 

Druk nr 1/403/2013 

w sprawie korekty uchwały nr XXXV/372/2013 z dnia 4 lipca 2013 r. w sprawie podziału 

środków na zadania powierzone z zakresu budowy, modernizacji prac remontowych 

osiedlowej i szkolnej infrastruktury sportowej i rekreacyjnej na 2014 rok. 

/projekt Komisji Sportu/ 

Druk nr 2/404/2013 

w sprawie rozszerzenia listy ulic do budowy i dobudowy oświetlenia na 2014 rok 

przyjętej w ramach zadań powierzonych w zakresie budowy i przebudowy ulic gminnych 

wraz z oświetleniem. 

/projekt Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska/ 

Druk nr 3/405/2013 

w sprawie korekty listy rankingowej na 2014 rok zadań powierzonych w zakresie 

„tworzenia, modernizacji i utrzymania ogródków jordanowskich” oraz „zieleńców  

i skwerów wraz z małą architekturą”. 

/projekt Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska/ 

5. Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

6. Oświadczenia i komunikaty. 

Po przyjęciu porządku obrad w związku z przybyłymi na posiedzenie Rady Dzielnicy X 

mieszkańcami Pan Przewodniczący zaproponował, aby punkt 5 – „Omówienie spraw 

bieżących – dyskusja i wolne wnioski” stał się punktem 3 i został zrealizowany w pierwszej 

kolejności. 

Ad. 3 Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

Pan Przewodniczący oddał głos przybyłym na posiedzenie mieszkańcom. 

 

Mieszkanka osiedla Soboniowice poruszyła kwestię lokalizacji Klubu Kultury Kliny 

zarzucając Panu Przewodniczącemu umiejscowienie na poprzedniej sesji ww. klubu na 

terenie Dzielnicy X. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Przewodniczący, mieszkanka osiedla Soboniowice, Pan Józef Marchewka, 

przedstawiciele zarządu KS Wróblowianka, Pan Andrzej Balicki, Pan Michał Kotecki. 

 

Podczas dyskusji wyjaśniono, iż Klub Kultury Kliny zlokalizowany jest w Dzielnicy VIII ok. 

100 metrów od granicy z Dzielnicą X, która zostania nie długo skorygowana. Podkreślono, iż 

klub ten obsługuje dzieci z terenu Dzielnicy X. Następnie omówiono dofinansowanie OKK 

Wróblowice i wykonanie remontu budynku OKK Soboniowice z budżetu Miasta Krakowa. 
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Po zakończeniu dyskusji w ww. sprawach przedstawiciel zarządu KS Wróblowianka poruszył 

kwestię związaną z niezapłaconymi przez KS Wróblowianka rachunkami za wodę oraz 

energie elektryczną za okres w którym klub nie był już operatorem Orlika na os. Kliny. 

 

W dyskusji udział wzięli:  

Pan Dominik Galas, przedstawiciele zarządu KS Wróblowianka, Pani Agnieszka Pogoda-

Tota, Pan Przewodniczący, Pan Andrzej Jończyk, Pan Marcin Szewczyk, Pan Tadeusz 

Murzyn, Pan Zbigniew Kapera, Pan Wojciech Liszka, Pan Józef Marchewka,  

 

Podczas dyskusji omówiono zadłużenie KS Wróblowianka i kwestie z tym związane oraz 

wyjaśniono, iż Rada Dzielnicy X nie ma prawnych możliwości przeznaczenia środków na 

zapłacenie zaległych rachunków. Pan Marcin Szewczyk zaproponował, aby z udziałem 

przedstawicieli Rady Dzielnicy X spróbować podjąć mediacje zmierzające do umorzenia 

zaległości finansowych KS Wróblowianka. Stwierdzono również, iż rolą ZIS-u powinno być 

monitorowanie i ewentualne odciążanie operatorów w podobnych sytuacjach. Podkreślono, iż 

poprzedni Zarząd KS Wróblowianka powinien rozwiązać umowę w momencie zmiany 

operatora. Zaznaczono również, iż najlepszą drogą do wyjścia z obecnej sytuacji jest 

osiągniecie porozumienia, a nie wzajemne obrażanie się. Na zakończenie jeden  

z przedstawicieli zarządu KS Wróblowianka oświadczył, iż przyznana przez Radę Dzielnicy 

X kwota 5 000 zł jest zbyt niska i w takiej wysokości klubowi sportowemu niepotrzebna. 

Podkreślił również, iż przez ostatnie 10 lat KS Wróblowianka nie dostał z Rady Dzielnicy X 

żadnego dofinansowania. 

 

Pan Waldemar Domański podkreślił, iż budżet Rady Dzielnicy X jest bardzo mały i wszelkie 

większe zadania znajdują swoje pokrycie w budżecie Miasta Krakowa.  

Następnie przekazał Panu Zbigniewowi Kaperze prezent dla kierownika filii bibliotecznej  

w os. Kosocice w postaci książek zebranych przez grupę radnych Dzielnicy X, podkreślając iż 

podjęte działania są odpowiedzią na dyskusję, która odbyła się na poprzedniej sesji Rady 

Dzielnicy X. 

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

Pan Zbigniew Kapera, Pan Waldemar Domański. 

 

Pan Przewodniczący podziękował radnym Dzielnicy X za przeprowadzoną akcję zbiórki 

książek. 

 

Na zakończenie mieszkanka osiedla Soboniowice przedstawiła problemy w osiedlu 

Soboniowice m.in. w OKK Soboniowice przed remontem i z lokalizacją wysypiska Barycz. 

 

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z XXXIX sesji Rady 

Dzielnicy X Swoszowice. 

 

Nikt się nie zgłosił.  

 

Wobec braku uwag protokół z XXXIX sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice został przyjęty. 

 

Następnie Pan Przewodniczący ogłosił  10 minut przerwy. 
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(po przerwie) 

 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 5 Projekty uchwał Rady. 
Pierwszy projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Sportu. 

Druk nr 1/403/2013 

w sprawie korekty uchwały nr XXXV/372/2013 z dnia 4 lipca 2013 r. w sprawie podziału 

środków na zadania powierzone z zakresu budowy, modernizacji prac remontowych 

osiedlowej i szkolnej infrastruktury sportowej i rekreacyjnej na 2014 rok. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Wojciechowi Liszce. 

 

Pan Wojciech Liszka przeczytał niniejszy projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, iż do niniejszego projektu uchwały wpłynęła poprawka, 

którą odczytał. Następnie otworzył dyskusję.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pani Danuta Cichoń, Pan Przewodniczący. 

 

Podczas dyskusji wyjaśniono, iż wolne środki w wysokości 5 000 zł, które pierwotnie 

przeznaczone były dla KS Wróblowianka zostaną rozdysponowane w terminie późniejszym. 

Po zakończeniu dyskusji Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. poprawkę. 

 

Głosowanie: 13-głosów za, 1-głos przeciw. 6 osób opuściło salę obrad.     

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał niniejszy projekt uchwały z uwzględnieniem przyjętej 

poprawki pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 12-głosów za, 1-głos przeciw. 7 osób opuściło salę obrad.     

Uchwała nr XL/403/2013 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury i Ochrony 

Środowiska. 

Druk nr 2/404/2013 

w sprawie rozszerzenia listy ulic do budowy i dobudowy oświetlenia na 2014 rok 

przyjętej w ramach zadań powierzonych w zakresie budowy i przebudowy ulic gminnych 

wraz z oświetleniem. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Józefowi Marchewce. 

 

Pan Józef Marchewka przeczytał niniejszy projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 14-głosów za (jednogłośnie). 6 osób opuściło salę obrad.     

Uchwała nr XL/404/2013 została podjęta. 
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Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury i Ochrony 

Środowiska. 

Druk nr 3/405/2013 

w sprawie korekty listy rankingowej na 2014 rok zadań powierzonych w zakresie 

„tworzenia, modernizacji i utrzymania ogródków jordanowskich” oraz „zieleńców  

i skwerów wraz z małą architekturą”. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Józefowi Marchewce. 

 

Pan Józef Marchewka przeczytał niniejszy projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 14-głosów za (jednogłośnie). 6 osób opuściło salę obrad.     

Uchwała nr XL/405/2013 została podjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

Ad. 6 Oświadczenia i komunikaty. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie. 

 

Pan Waldemar Domański poinformował, iż trwa obecnie akcja „Obszczymurek” i odbędzie 

się spotkanie z udziałem przedstawicieli Policji i Straży Miejskiej. Podkreślił, iż celem akcji 

jest walka z powstającymi wulgarnymi napisami na elewacjach.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pani Agnieszka Pogoda-Tota, Pan Waldemar Domański, Pan Przewodniczący, Pan Józef 

Marchewka. 

 

Podczas dyskusji omówiono rozszerzenie zasięgu ww. akcji o inne osiedla m.in. Kurdwanów. 

Omówiono również aspekt prawny prowadzenia ww. akcji. 

 

Po zakończeniu dyskusji Pan Przewodniczący życzył wszystkim „Wspaniałych Świąt Bożego 

Narodzenia” oraz „Szczęśliwego Nowego 2014 Roku”, a następnie zakończył sesję słowami 

„Zamykam XL sesję Rady Dzielnicy X Swoszowice” zwołaną na 10 grudnia 2013 r. na godz. 

17:00. 

 

Koniec sesji godzina 18:35.  

 

Protokolant:                                                                 Prowadzący obrady: 

Adam Kan                Przewodniczący Rady i Zarządu 

Dzielnicy X Swoszowice 

 

      Maciej Nazimek 


